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Az Oktatási és Kulturális Bizottság a 2016. évben 15 ülést tartott, és 150 határozatot hozott. Részben a 
napirendek maga száma, részben a határidős ügyek miatt összesen hat munkaterven kívüli ülésre került 
sor márciusban, júniusban, szeptemberben, novemberben és decemberben. 

 

A Bizottság alapfeladataiból néhány ügyet érdemes kiemelni. Az intézményvezetők jelenlétében több alka-
lommal is foglalkoztunk a közoktatási és közművelődési intézmények karbantartási, felújítási teendőivel, 
az elvégzett munkáról szóló beszámolóval. A civil szervezetekre vonatkozó pályázat elbírálásánál többlet 
problémát okoztak a határidőn túl érkezett kérelmek, és az év közben jelentkező igények. Ezek elbírálása 
során sikerült megőriznünk a civil szervezetek számára kiírt pályázat rendjét. Megemlítendő az is, hogy a 
köznevelési intézmények számára kiírt pályázatnál az eddigi gyakorlatnál magasabb volt a felhasználásra 
vonatkozó utólagos módosítási/átcsoportosítási igények száma. A Biatorbágyon működő közoktatási in-
tézmények beszámolóit a 2015/2016-os tanévről két ülésen tárgyaltuk, mert a KLIK fenntartásában mű-
ködő iskolák közül kettő külön kérés után nyújtotta be az erről szóló dokumentumokat, amelyek egyéb-
ként az önkormányzat számára is fontos információkat és megállapításokat tartalmaztak. 

 

A Biatorbágyi Értéktár Bizottság tevékenységével, átalakításával többször is foglalkoztunk az év során. 
Januárban fogadtuk el azt az SZMSZ-t, amely akkor nyolc főre csökkentette a bizottság tagjainak számát. 
Június 20-án került sorra a féléves munka értékelése, szeptemberben adtunk megerősítést a Fedezzük fel 
Biatorbágyot programnak, illetve indítottuk el a bizottság újbóli átalakítását, amely oda vezetett, hogy 
most már érvényes rendelet szabályozza ennek a testületnek a munkáját. Márciusban tudtunk dönteni a 
helyi értékvédelmi pályázat kiírásáról, amelyre hosszú idő után tavaly került újra sor. A pályázatok elbírá-
lása során – június 1-én – tettünk javaslatot arra, hogy kerüljenek felülvizsgálatra a vonatkozó értékvé-
delmi rendeletek, illetve pontosításra a mellékletként szereplő értékvédelmi kataszter. 

 

Az Oktatási és Kulturális Bizottság februártól minden hónapban nyomon követte az általános iskolák osz-
tálytermeinek elosztásával és biztosításával kapcsolatos kérdéseket, illetve részleteiben foglalkozott a 
Szentháromság téri tanterembővítés alakulásával is. A március 21-i ülésen már jeleztük a város vezetésé-
nek, a bővítés mellett készüljenek fel a konténerek bérlésével végrehajtott megoldásra is. Június 20-án a 
beruházó Latarex Kft., valamint NSK illetékesének jelenlétében tárgyaltunk a beruházás csúszásának okai-
ról. Ekkor tettünk javaslatot négy új konténer bérlésére is, amelyek elhelyezésével és a tanévkezdés prob-
lémáival a Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Közösségének küldöttei jelenlétében foglalkoztunk szeptem-
beri üléseinken. Ugyancsak a Szülői Közösség indítványára tárgyaltuk többször az ideiglenes tornatermek 
létesítésének lehetőségeit. Bizottságunk javaslata az, hogy készüljenek erre vonatkozóan tervek és a kivi-
telezés szerepeljen a 2017-es költségvetésben. A tantermek jövőbeni elosztását is érintette a KLIK fenntar-
tásában működő iskolák működtetői feladatainak átadásáról szóló szerződés tervezetének tárgyalása is 
december 14-én, amikor sikerült jogi garanciákat elérni a felekezeti iskolák jövőbeni tanteremigényének 
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teljesítésére vonatkozóan is. Fontos megemlíteni azt is, hogy a Bizottság foglalkozott két alkalommal a 
Pászti Miklós Művészeti Iskola önálló elhelyezésének ügyével is, ám a volt MÁV-házra vonatkozó verzió 
nem bizonyult megoldásnak. 

A Bizottság hozta meg a legszükségesebb előkészítő javaslatokat a Faluház átnevezéséről, valamint a Ju-
hász Ferenc Művelődési Központ és a Karikó János Könyvtár szétválasztásáról. Az alapvető döntés a júni-
us 1-i rendkívüli ülésen született meg, szeptemberben és novemberben pedig a szétválasztás részleteihez 
szükséges döntések, valamint az intézményvezetői pályázatok lebonyolítása történt meg. Szeptember 7-
én tett javaslatot a Bizottság a Juhász Ferenc szobrával kapcsolatos pályázat kapcsán három pályamunka 
további versenyeztetésére, valamint elősegítettük, támogattuk dr. Tálas-Tamássy Tamás kutatói ösztön-
díjra vonatkozó elképzelésének megvalósulását, melynek célja Juhász Ferenc életművének tanulmányozá-
sa. 

 

Az új óvoda terveinek kapcsán a Bizottság aktívan közreműködött a kapcsolódó három Nagy utcai ingatlan 
jövőbeni funkciójának meghatározásában is. Bánfalvi Koppány építészt két alkalommal hallgattuk meg a 
tervezési munkálatokkal kapcsolatban. Már az ingatlanok jövőbeni hasznosításának jegyében támogatta a 
Bizottság a szeptemberi Bábos-nap megrendezését, valamint a Bábos-ház megnyitását is. 

 

 

Biatorbágy, 2017. január 13-án 

 

Nánási Tamás s.k. 

Oktatási és Kulturális Bizottság 

elnöke 


